

中国特钢企业协会

地址：中国 北京 朝阳区胜古中路 2 号院 5 号楼 金基业大厦 5 楼 网址：www.ssea.org.cn
TEL: 86-10-64034324 FAX: 86-10-64043595 邮箱：ssea01@263.net

中国特钢企业协会团体标准公告 China Special Steel Enterprises Association Announcement for Group Standards and Codes

2022 年第 05 号 (总第 031 号)
No.2022-05 (No.031 in total)

中国特钢企业协会批准 T/SSEA 0198-2022《预应力钢丝及钢绞线用热轧盘条产品质量分级和评价方法》、T/SSEA 0199-2022《热轧钢带产品质量分级和评价方法 第 1 部分：碳素结构钢和低合金结构钢》、T/SSEA 0200-2022《冷成形汽车用热连轧钢带》、T/SSEA 0201-2022《锂电池极片轧机轧辊用辊坯》、T/SSEA 0202-2022《锂电池极片轧机轧辊》、T/SSEA 0203-2022《串罐高炉智能中心加焦系统技术规范》、T/SSEA 0204-2022《冶金尘泥冷固结球团》、T/SSEA 0205-2022《烧结返矿复合冷固结球团》共 8 项团体标准发布，现予公告。详见附件。

The SSEA Group Standard (T/SSEA 0198-2022) for (Quality gradation and evaluation for hot-rolled wire rod for prestressed steel wire and strand), (T/SSEA 0199-2022) for (Quality gradation and evaluation for hot-rolled steel stripe-Part1: carbon structural steels and high strength low alloy structural steels), (T/SSEA 0200-2022) for (Continuously hot rolled strips for automobile cold forming), (T/SSEA 0201-2022) for (Roll blank for roll of lithium battery plate rolling mill), (T/SSEA 0202-2022) for (Roll of lithium battery plate mill), (T/SSEA 0203-2022) for (Technical specification for intelligent central coking

system of tandem tank blast furnace), (T/SSEA 0204-2022) for (Metallurgical dust sludge cold bound pellet), and (T/SSEA 0205-2022) for (Complex cold bound pellets made of sintered return ore) 8 standards were approved by China Special Steel Enterprises Association, and now they are effective. Please check out the attachment for more details.

中国特钢企业协会
China Special Steel Enterprises Association
二〇二二年七月十日
07/10/22



附件：

序号	标准编号	标准名称	实施日期
1	T/SSEA 0198	预应力钢丝及钢绞线用热轧盘条产品质量分级和评价方法	2022-07-10
2	T/SSEA 0199	热轧钢带产品质量分级和评价方法第 1 部分：碳素结构钢和低合金结构钢	2022-07-10
3	T/SSEA 0200	冷成形汽车用热连轧钢带	2022-07-10
4	T/SSEA 0201	锂电池极片轧机轧辊用辊坯	2022-07-10
5	T/SSEA 0202	锂电池极片轧机轧辊	2022-07-10
6	T/SSEA 0203	串罐高炉智能中心加焦系统技术规范	2022-07-10
7	T/SSEA 0204	冶金尘泥冷固结球团	2022-07-10
8	T/SSEA 0205	烧结返矿复合冷固结球团	2022-07-10